

HO LAP COLLEGE (Sponsored by The Sik Sik Yuen)

可立中學(齋色園主辦)

For Office Use Only

校方專用

No. _____

F.1 Application Form(2021-2022)

申請入讀中一表格(2021-2022)

Name of Student : _____ Sex : _____
學生姓名 : _____ () 性別 : _____

Name of Primary School : _____ School net: Wong Tai Sin Others
就讀小學名稱 : _____ 學校網 : 黃大仙 其他 _____

Name of Allocated Secondary School : _____
獲派中學名稱 : _____

Have you applied for our F.1 SSPA Discretionary Places ? Yes No
曾否申請本校之中一自行分配學位 ? 是 () 否 ()

Have you attended our F.1 SSPA Discretionary Places Interview ? Yes No
有否參加本校之中一自行分配學位面試 ? 是 () 否 ()

Name of Parent / Guardian : _____
家長 / 監護人姓名 : _____

Contact Phone no : _____
聯絡電話 : _____

Do you have any brother(s) /sister(s) studying in our school? Yes No
是否有兄弟姊妹就讀本校 ? 是 () 否 ()

If yes, please supply the following
如是，請提供下述資料

Name of Student : _____ Class : _____ School Year : _____
學生姓名 : _____ 班別 : _____ 年度 : _____

Please submit the completed form to the General Office during office hours (*Mondays to Fridays from 9:00am to 4:00pm, Saturdays from 9:00am to 12:00noon*), together with the following documents on or before **12:00 noon, 10th July 2021.**

- (1) Photocopies of report cards of Primary 6
- (2) Photocopy of F.1 Allocation Slip

請於二零二一年七月十日中午十二時前填妥表格，並連同下列文件於辦公時間內（星期一至星期五上午九時至下午四時，星期六上午九時至中午十二時）交回校務處：

- (1) 小六成績表副本
- (2) 中一派位證副本

Please consider your application unsuccessful if you do not hear from us by 4:00pm, 12nd July 2021.
如在二零二一年七月十二日(星期一)下午四時前未獲本校通知面試，則申請作落選論。